
1 

PROTOKÓŁ Nr 13/19 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 11 kwietnia 2019 r. 

godz. 13.45 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

1. Jacek Bruździak 

2. Janusz Jarosz 

3. Danuta Kurnyta 

4. Mariusz Łobos 

5. Violetta Majak 

6. Bogdan Murawski 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji: 

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta Kurnyta, 

która przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie Protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia – schronisku dla osób bezdomnych oraz 

schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi – 29.2019 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie budżetu obywatelskiego Miasta Kamienna Góra 

– 30.2019 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie statutu Gminy Miejskiej 

Kamienna Góra – 31.2019 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do wyłożonego 

do publicznego wglądu projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulic: Parkowej, Wojska Polskiego, T. Kościuszki i M. Skłodowskiej-

Curie w Kamiennej Górze – 32.2019 

8. Omówienie informacji Burmistrza Miasta z wykonania budżetu miasta Kamienna Góra 

za 2018 rok – BRM.0012.6.7.2019 

9. Omówienie zapisów Uchwały Nr VIII/35/19 Rady Miasta Kamienna Góra z dnia 27 marca 

2019 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady udzielania stypendiów dla 

uczniów szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska 

Kamienna Góra – BRM.0007.35.2019 

10. Zapoznanie się zawiadomieniem Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału WM Urzędu Miasta w/m 

o podjęciu przez Radę Miasta uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany 

MPZP w rejonie ul. Legnickiej i Wałbrzyskiej w Kamiennej Górze  – BRM.0012.6.8.2019 

11. Zapoznanie się z pismem mieszkańca miasta dotyczącym umowy i stawek na odbiór odpadów 

komunalnych z terenu miasta Kamienna Góra – BRM.0004.13.2019 

12. Zapoznanie się z Uchwałą Nr VI/102/19 Sejmiku Województwa Dolnośląskiego z dnia 

28 marca 2019 r. – BRM.0004.14.2019 

13. Zapoznanie się z pismem mieszkańców miasta dotyczącym zagospodarowania podwórza 

między ul. M. Skłodowskiej-Curie, R. Traugutta i Piastowskiej – BRM.0004.15.2019 

14. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału ZIF Urzędu Miasta w/m 

na wniosek KGKiM – BRM.0003.36.2019 

15. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału SP Urzędu Miasta w/m 

na wnioski KBSiR – BRM.0003.37.2019 

16. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta oraz Wydziałów WM i ZIF na wnioski 

radnej R. Komorowskiej z VIII Sesji RM – BRM.0003.38.2019 
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17. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ Urzędu Miasta w/m 

na wniosek KBSiR – BRM.0003.40.2019 

18. Zapoznanie się z zaproszeniem ZSZiO na uroczystość z okazji setnej rocznicy przyjazdu 

Błękitnej Armii do Ojczyzny. 

 

19. Sprawy różne 

20. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

 Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

  

Ad.4. – 29.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta 

/zał. Nr 1 do protokołu/. 

 

Radny Bogdan Murawski przedstawił Członkom Komisji szczegółowe wyjaśnienia do ww. 

projektu uchwały, które uzyskał od Dyrektora MOPS w Kamiennej Górze. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad.5. – 30.2019 

 

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła radna Violetta Majak /zał. Nr 2 

do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad.6. – 31.2019 

 

Projekt uchwały przedstawiła i szczegółowo omówiła radna Violetta Majak /zał. Nr 3 

do protokołu/. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad.7. – 32.2019 

 

Projekt uchwały przedstawił i szczegółowo omówił Z-ca Kierownika Wydziału WM 

Urzędu Miasta w/m Andrzej Omachel /zał. Nr 4 do protokołu/. 

 

Komisja zapoznała się z ww. projektem uchwały – jednogłośnie. 

 

Ad.8. – BRM.0012.6.7.2019 

 

Komisja wstępnie zapoznała się z przedmiotową informacją i jednocześnie zadecydowała, 

iż szczegółowo omówi niniejsze sprawozdanie na następnym posiedzeniu, które odbędzie się 

dnia 25 kwietnia (czwartek) o godz. 13 45, przy udziale Skarbnika Miasta Iwony Pazgan. 
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Ad.9. – BRM.0007.35.2019 

 

 Komisja przeanalizowała ponownie zapisy ww. uchwały /zał. Nr 5 do protokołu/. 

 

Radny Janusz Jarosz zaproponował, aby zmienić zapisy ujęte w ust. 9 Regulaminu 

udzielania stypendiów. Wyraził pogląd, iż wysokość stypendiów za wybitne osiągnięcia 

artystyczne jest ustalona na zbyt niskim poziomie i powinna zostać dostosowana 

do wysokości stypendiów za osiągnięcia w nauce czy sporcie. Stwierdził, iż w ust. 9 pkt 1 

powinno się ustalić 100% kwoty bazowej – za zajęcie od pierwszego do szóstego miejsca 

na szczeblu ogólnopolskim, a w ust. 9 pkt 2 ustalić 80% kwoty bazowej – za zajęcie 

od pierwszego do trzeciego miejsca na szczeblu wojewódzkim. 

 

Członkowie Komisji wyrazili aprobatę dla pomysłu radnego i stwierdzili, iż zaproponowane 

obecnie wysokości stypendiów za osiągnięcia artystyczne są zbyt niskie. 

 

Radny Jacek Bruździak i radna V. Majak zasugerowali, aby ujednolicić wysokość 

stypendiów za wybitne osiągnięcia artystyczne w rywalizacji indywidualnej na szczeblu 

wojewódzkim i ogólnopolskim, gdyż zajęcie 1-3 miejsca w województwie jest miarodajne 

z zajęciem wysokiego miejsca na szczeblu ogólnopolskim. 

 

 Radny J. Bruździak stwierdził, iż zapis ust. 9 ww. uchwały powinien brzmieć następująco: 

 „9. Wysokość stypendium, o którym mowa w ust. 2 pkt 3 wynosi: 

1) 100% kwoty bazowej – za zajęcie od pierwszego do szóstego miejsca na szczeblu 

ogólnopolskim; 

2) 100% kwoty bazowej – za zajęcie od pierwszego do trzeciego miejsca na szczeblu 

wojewódzkim.” 

 

Radny J. Jarosz poinformował zgromadzonych, iż do Biura Rady wpłynęło pismo 

Wojewody Dolnośląskiego w sprawie wyjaśnień do przedmiotowej uchwały. Dodał, 

że Wydział Nadzoru i Kontroli DUW prowadzi obecnie postępowanie nadzorcze w tej sprawie 

i rozważa możliwość uchylenia w całości Uchwały Nr VIII/35/19, z uwagi na niezgodność 

postępowania Rady Miasta z zapisami art. 90t ust. 1 ustawy z dnia 7 września 1991 r. 

o systemie oświaty.  

 

Członkowie Komisji jednogłośnie zadecydowali, iż do tematu zmian zapisów ust. 9 

ww. uchwały powrócą, po otrzymaniu stanowiska Wojewody Dolnośląskiego. 

 

Ad.10. – BRM.0012.6.8.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. zawiadomieniem /zał. Nr 6 do protokołu/, przy udziale Z-cy 

Kierownika Wydziału WM Urzędu Miasta Andrzeja Omachla. 

 

Ad.11. – BRM.0004.13.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. pismem /zał. Nr 7 do protokołu/. 

 

Ad.12. – BRM.0004.14.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. uchwałą /zał. Nr 8 do protokołu/. 

 

Ad.13. – BRM.0004.15.2019 

 

Komisja wstępnie zapoznała się z ww. pismem i jednocześnie zwróciła się z prośbą 

o zaproszenie na następne posiedzenie, które odbędzie się dnia 25 kwietnia 2019 r. (czwartek) 
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o godz. 13 45, Kierownika Wydziału IOŚ Urzędu Miasta w/m Magdalenę Bręśkiewicz oraz 

Z-cę Kierownika Wydziału WM Urzędu Miasta w/m Andrzeja Omachla, w celu rozważenia 

możliwości rozwiązania problemu zagospodarowania przedmiotowego podwórza. 

 

Ad.14. – BRM.0003.36.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 9 do protokołu/. 

 

Ad.15. – BRM.0003.37.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 10 do protokołu/. 

 

Ad.16. – BRM.0003.38.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 11 do protokołu/. 

 

Ad.17. – BRM.0003.40.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 12 do protokołu/. 

 

Ad.18. Zapoznanie się z zaproszeniem ZSZiO na uroczystość z okazji setnej rocznicy przyjazdu 

Błękitnej Armii do Ojczyzny 

 

 Komisja zapoznała się z ww. zaproszeniem /zał. Nr 13 do protokołu/.  

 

Ad.19. Sprawy różne 

 

 Spraw różnych nie wniesiono. 

 

Ad.20. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołował: Arkadiusz Rymer 

 

         Przewodnicząca KSS 

 

             /-/ Danuta Kurnyta  

 

 

 


